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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-__/24  

_____.2024. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

са 32. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 24.01.2024. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Верица Маричић, Миливоје Јеремић, 

Милија Кулашевић, Младенко Марковић, Борко Вујовић и Живан Ршумовић и начелница 

Управе Биљана Старовла.   

 

Већник Игор Мариновић је најавио одсуство. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 31. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записник, председница је исти дала на гласање и   

усвојен је  са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАСПОДЕЛИ СРЕДСТАВА СПОРТСКИМ 

ОРГАНИЗАЦИЈАМА ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА У 

ОБЛАСТИ СПОРТА У 2024. ГОДИНИ 

  

2. РАЗНО 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 

 

 

1. тачка дневног реда  

 

 Известилац по првој тачки дневног реда био је члан Већа за област спорта Милија 

Кулашевић који је подсетио  Веће да је Решењем  о  расподели средстава са позиције 42- 

Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2024.  годину, Подршка локалним спортским 
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организацијама, удружењима и савезима-Дотације невладиним организацијама, планирано 

9.000.000,00 динара од чега за годишње програме 4.600.000,00 динара. 

 Комисијa за категоризацију и оцену годишњих програма у области спорта, 

формирана Решењем председнице Градске општине, извршила је категоризацију и оцену 

годишњих програма достављених од Спортског савеза Ужице и утврдила да су од 

приспелих 5 годишњих програма четири спортска удружења испунила услове за доделу 

средстава по основу годишњих програма у складу са Правилником о категоризацији. 

Једно спортско удружење није испунило предвиђене критеријуме да би се финансирало по 

основу годишњег програма.  

 Предлог Комисије је да се средства за финансирање годишњих програма за област 

спорта и рекреације доделе спортским удружењима која су испунила услове за 

финансирање годишњих програма и то: Гимнастички клуб „Севојно“, Карате клуб 

„Севојно“,Фудбалски клуб „Севојно“ и  Спортско удружење „Севојно“. 

 После краће дискусије Веће је донело Решење са 8 гласова „ЗА“ да се Гимнастичком 

клубу „Севојно“ одобре средства у износу од 460.000,00 динара, Карате клубу „Севојно“   

у износу од 540.000,00 динара, а Фудбалском клубу „Севојно“ и Спортском удружењу 

„Севојно“ по 1.800.000,00 динара. 

     

2. тачка дневног реда 

 

 Председница Мирјана Ђурић упознала је већнике са Извештајем о испитивању воде за 

пиће на Водоводу „Гајеви - Љубање“ и стручним мишљењем и предлогом мера Завода за 

јавно здравље Ужице, као и о мерама које је Градска општина предузела заједно са 

Заводом за јавно здравље и ЈКП „Водовод“ Ужице по том питању.  

 Предложила је да се закаже састанак са руководством Града Ужица и заједно са њима 

нађе решење за овај проблем. 

       Након краће дискусије чланови Већа су са 8 гласова „ЗА“ донели закључак да се што 

хитније одржи састанак са Градоначелницом Града Ужица, представницима ЈКП 

„Водовод“ Ужице и Завода за јавно здравље Ужице, на коме би се пронашло решење за 

отклањање овог проблема на Водоводу „Гајеви - Љубање“. 

 

  Седница је завршена у 10:50 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


